
Борислав Бојић 

Питање постављено Савјету министара БиХ и Управи за индиректно опорезивање БиХ: 

„Ја бих замолио да ми се да одговор у вези са проблемима на које наилазе извозници на 

граничним прелазима, с обзиром да  је са стране БиХ за прелаз, нпр. материјала који су 

тзв. опасни материјали или експлозиви предвиђен гранични прелаз у Градишци. Са 

наше стране Министарство безбједности БиХ дало је налог за тај гранични прелаз, 

односно да се за ту робу користи гранични прелаз у Јасеновцу. Међутим, с друге 

стране, у Хрватској не постоји таква врста одлуке. Што значи да то питање није 

усклађено са сусједном државом, тако да наш извозник из Приједора, нпр., мора да иде 

на Изачић ради царињења те робе пошто је то усклађено на том граничном прелазу. 

Објективно постоји и други низ граничних прелаза на којима имамо проблем гдје се с 

једне стране у БиХ на граничном прелазу царини роба наших извозника. Практично би 

једино могли пловним путем низ Саву прећи на другу страну, јер се са друге стране 

таква врста робе не царини. Дакле, Министарство безбједности и други надлежни у 

Савјету министара и Управи за индиректно опорезивање су они које питам о 

усклађености царинских прелаза ради царињења робе с једне и с друге стране, посебно 

када је у питању Хрватска.“  
 


